
选择并组装耳套
中耳套适合大多数人群佩戴，建议从中耳套开始试戴。

连接状态下

连接状态下

轻按左触控面板三次
来电响铃中 轻按触控面板1.5秒释放

轻按触控面板两次接听/结束通话

开盖，耳机开机（有霍尔开关功能）
放入充电盒，关盖（有霍尔开关功能）

1.双击；2.取下任意耳机音乐暂停，15秒内戴上耳机，音乐继续播放（取下15秒后回到初始状态 ，需先手动轻按触控面板两次或点击手机播放）

使用场景 状 态 操作 LED
开机

关机

接听电话/结束电话
拒接来电
唤醒语音助手
音乐暂停/播放

耳机不在充电盒内，呈关机状态 蓝灯闪烁耳机在充电盒内（充电盒有电，关盖状态 
开机状态下，充电盒有电
耳机在开机状态下

充电时红灯长亮
红灯长亮2秒

来电响铃中/通话中 \
\
\

 

音乐状态下

音乐状态下

\

长按左/右触控面板，切换下一曲 \

语音提示
TONE音

TONE音
TONE音
TONE音
TONE音

TONE音

\

\

\

轻按触控面板约2秒

长按触控面板5秒，灯灭

切换下一曲
三击右耳开启低延迟，再次三击则关闭 \低延迟模式

TONETriple touch right panel to turn on/off gaming modeGaming mode 

Connected Triple touch left panel
Incoming call Keep touching the panel for 1.5s

Double touch the panel to answer/end the call

Open the lid
Push earbuds into case and close the lid

1. Double touch2. Put off either earbud to pause and put it on in 15s to resume playing

Earbuds are not in the case LED blinks blueEarbuds are in the case with itslid closed ( the case is within power )
Case is within power LED glows solid red when charging

LED glows red for 2s
Incoming call/ calling \

\

\
\

 

Playing

Playing

Connected

\

Keep touching either panel  to skip track forward \
\

TONE

TONE

TONE
TONE
TONE

\

\

\

Keep touching the panel for 2s

Keep touching the panel for 5s

How to Connect Factory Setting How to Wear Mono Mode

Functions
Functions PromptLED Current status Operation 

Power-on

Power-off

Answer/end call
Ignore call
Voice assistant
Music pause/resume playing
Skip track forward 

T8

For better using experience, please scan to downloadQCY app before start-up.

Overview
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真无线蓝牙耳机

Ture Wireless Earphones

首次配对方法：1、取出两只耳机，再将两只耳机放回充电盒中。（此步骤为新机激活）2、再次取出两只耳机3、刷新手机蓝牙设备列表，点击配对QCY-T5 ，完成配对*耳机取出会自动开机，若未自动开机，请充电后重新尝试
切换设备配对方法：1. 关闭A手机蓝牙，耳机自动断开进入配对模式2. 刷新B手机蓝牙设备列表，点击配对QCY-T5 ，完成配对*不支持同时连接两台手机，下次开机默认回连上次配对的手机

  

1. 已有连接过手机，在手机蓝牙设备列表中，找到QCY-T5 ，点击进入设置，选择忽略或取消配对。2. 取出两只耳机，同时长按8秒，直至红灯长亮2秒后熄灭，表示调为关机状态。3. 重新同时长按两只耳机大约10秒，直至红绿灯同时闪3次，红灯闪1次，表示耳机重置成功。*恢复出厂后用首次配对的方法连接即可正常使用
手动配对 (此方法适用于对耳丢失链接的情况）关机状态下，触摸触控板5秒，直至红绿灯交替闪，再次触摸两次触摸板，操作成功后，红绿灯会同时闪烁(双耳同时操作)如果出现主耳红绿交替闪烁，副耳灭灯的情况，则为两只耳机组队成功。

清除配对记录 (此方法用于无法正常连接时）

蓝牙 QCY-T5 Pro

忽略此设备忽略此设备

忽略设备
取消

设置 蓝牙

忽略此设备蓝牙

QCY-T5 已连接
我的设备 已连接

1.将耳帽斜向下轻轻塞入耳道，以轻摆头部耳机不晃动为宜。2.通话时，将耳机麦克风朝向嘴部可使通话更清晰。

当手机来电时，双击触摸板接听电话进行通话；当手机有新来电时，双击触摸板保持上一个通话，进行第二个来电的通话。长按触摸板2秒可以随意切换两个通话。

三方通话接听与切换通话

当手机来电时，双击触摸板接听电话进行通话；当手机有新来电时，长按触摸板2秒拒接新来电，继续保持当前通话。

拒接第二个来电

打开手机蓝牙搜索配对名，选择QCY-T5 点击连接。
1. 耳机在关机状态下，任一耳机长按触控板约5秒，进入配对
状态（红绿灯交替闪烁）
2. 
3. 连接完成
给耳机充电
耳机放入充电盒中，即关机进入充电状态，充电时红灯常亮,充满电后绿灯常亮1分钟后熄灭
给充电盒充电
当电量<30% ，两个绿灯闪亮；当电量在30%~90%，左边绿灯常亮，右边绿灯闪亮；当电量>90%以上，两个绿灯常亮。
※ T5 Pro充电盒支持无线充电器充电。

LED

L M S

Mic

Pogo Pins

Touch bar

Tuning Hole

Choose Your Eartips

Please try medium eartips first as they fit most people.

First Time Pairing：1. Pick up both earbuds then re-insert them into the case. Once again, pick them up to activate them.2. On cellphone, search for QCY-T5 and tap to connect. *Once paired earbuds will auto power on upon picking up from the case. If earbuds fail to auto power on, please charge them and try again.
Switch Paired Device：1. Turn off phoneA's Bluetooth faculty and earbuds will auto disconnect and enter into pairing mode.2. On phoneB, search for QCY-T5 Pro and tap to connect. *Multi-point connection is not available. Earbuds will auto reconnect to phoneB upon powering up again.

 

(Try the following steps to fix connectivity issue)Set to factory：1. On cellphone, search for QCY-T5 , tap and choose ignore or cancel pairing.2. Pick up two earbuds, keep touching both bars for 8s or until LEDs glow red for 2s to power off.3. Keep touching both bars for 10s or until LEDs blink red and green 3 times then blink red to set earbuds to factory.*Please refer "First Time Pairing" to connect after factory setting.
Manual Pairing (please refer the following steps in case two earbuds lose connection)Power off earbuds then keep touching panels for 5s or until LEDs blink red and green. After then, double touch panels and LEDs will blink red and green. Two earbuds will then auto pair with each other when LED on master earbud blinks red and green and the other one turns off.

Bluetooth QCY-T5 Pro

Forget This Device

Forget Device
Cancel

Settings Bluetooth

忽略此设备Bluetooth

QCY-T5 Connected
MY DEVICES Connected

1.Rotate earbud and pop it into your ear then shake head to check  wearing stability.2.Please adjust mic towards your mouth to gain better calling experience.
Three-way Calling & SwitchDouble touch the bar to answer incoming call. If another call is coming in sync, double touch again to put the first call on hold while activating the second one or keep touching the barfor 2s to ignore the second call. Keep touching the bar for 2s to switch between active call and held call.

When the power is less than 30%, the two green lights of the  charging box flash;when the power is between 30% and 90%,the left light is always on green，the right light is blinking ;when the power is more than 90%,The two green lights on the charging case are always on.

1. Power off earbud then keep touching the bar for 5s to enterpairing mode ( LED blinks red and green )2. On cellphone, search for QCY-T5 3. Tap to connect
Charging Earbud
Push earbud into the case to charge. LED will glow solid red when charging and turn to green for 1 minute once top up.
Charging the Case  
※ T5 Pro is within a wireless charging case.
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材质工艺 80g哑粉哑油，折页

说明书

XXXXXXXXX

软件料号

物料承认
书编号

法务

市场

包装

软件

电子

结构

声学

品牌

A

东莞市和乐电子有限公司

热缩膜
防爆袋

外箱
公差：mm名称

+5.0
±0.5
±0.5
±1.0

宽：±3  ,  高：±15
宽：±3  ,  高：±15

彩盒
标签

说明书

1.尺寸要求：图面标注尺寸为必检尺寸
2.环保要求：符合和乐环保标准《HL-QP-RD-03》& 包材指令
3.可靠性要求：符合和乐物料可靠性测试规范《HL-WI-QA-026》
4.其它方面要求：

韩宁

LED灯

麦克风

充电金属触点

触控板

调音孔

认识耳机

I n2029A

FCC ID:RDR-IN2029A

https://manuals.plus/m/a6c5d59b4456b6462d7a017f515837d1757692775f1454ea9f5721f4d1dbb958

